
 
 

 
Austevoll kommune 
 

 

Møteprotokoll 
Formannskapet 

 
Møtestad: Fjernmøte 
Møtedato: 26.03.2021 
Møtetid: 12:00-12:25 
Sak nr: 016/21-017/21 
 
 
 
Følgjande medlemmar møtte Parti 
Anja Heggholmen Ap 
Inga Margrethe Fagerbakke Ap 
Edvard J. Stangeland FrP 
Øystein Fammestad FrP 
Joon Raymond Haugland H 
Morten Storebø H 
Rolf Tore Hellesøy KrF 
 
Forfall meldt Parti Varamedlemmar møtte Parti 
Renate Møgster Klepsvik FrP Helge Andre Njåstad FrP 
Anita Melingen H Liv Bente Fagerbakke Storebø H 
 
 
Møteleiar Morten Storebø 
Frå adm. møtte Rådmann Bjarte Madsen. Rådgjevar barnehage Wenche Gloppen. Rådgjevar 

overodna plan Stina Nordbak. Politisk sekretær Lillian K. Bolstad. 
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Sakliste 
 
Sak nr. Sakstittel 

 

016/21 Godkjenning av innkalling og sakliste 
 

017/21 Innspel frå Austevoll kommune til regional plan for innovasjon 
og næringsutvikling 2021-2033 

 

 
 
  



016/21: Godkjenning av innkalling og sakliste 
 
Formannskapet - 016/21 
 
Handsaming: 
 

Røysting: 
Tilrådinga frå rådmannen vert samrøystes vedteke. 

 
Vedtak: 

Innkalling og sakliste vert godkjent utan merknader. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



017/21: Innspel frå Austevoll kommune til regional plan for innovasjon og næringsutvikling 2021-
2033 
 
Formannskapet - 017/21 
 
Handsaming: 
 
Framlegg frå Framstegspartiet, ved Helge Andre Njåstad 
Austevoll kommune har ikkje konkrete innspel til dette planprogrammet, men vil generelt påpeike at 
kommunen er skeptisk til alle planar som fylkeskommunen har som har form som overkommune 
innanfor arealpolitikken. Dette er formannskapet kritisk til. 
 
Austevoll formannskap er og kritisk elektrifisering av fiskeriflåten som krav og at det skal 
gjennomføres dyr elektrifisering av sokkelen som vil kreve store investeringer og kraft fra land. 
Austevoll formannskap vil og peike på at olje- og gassektoren er viktig og framtidig for regionen vår. 
 
Austevoll formannskap er kritisk til tredobling av CO2-avgift for næringslivet herunder fiskeriet. Dette 
vil ikkje bidra til utsleppskutt, snarere tvert i mot med at man bunkrer i utlandet eller at næringa ikkje 
lenger er levedyktig. 
 

Røysting: 
Tilrådinga frå rådmannen vert sett opp mot framlegg frå Framstegspartiet. 
Framlegg frå Framstegspartiet vert vedteke med 7 mot 2 røyster frå Anja Heggholmen (Ap) og Inga 
M. Fagerbakke (Ap). 

 
Vedtak: 

Austevoll kommune har ikkje konkrete innspel til dette planprogrammet, men vil generelt påpeike 
at kommunen er skeptisk til alle planar som fylkeskommunen har som har form som overkommune 
innanfor arealpolitikken. Dette er formannskapet kritisk til. 
 
Austevoll formannskap er og kritisk elektrifisering av fiskeriflåten som krav og at det skal 
gjennomføres dyr elektrifisering av sokkelen som vil kreve store investeringer og kraft fra land. 
Austevoll formannskap vil og peike på at olje- og gassektoren er viktig og framtidig for regionen vår. 
 
Austevoll formannskap er kritisk til tredobling av CO2-avgift for næringslivet herunder fiskeriet. 
Dette vil ikkje bidra til utsleppskutt, snarere tvert i mot med at man bunkrer i utlandet eller at 
næringa ikkje lenger er levedyktig. 

 
 
 


